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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 29. januar 

2009 (Alm. del - spørgsmål nr. 200) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

 

Spørgsmål 200: 

Finder ministeren, at kontrolprocenten for kontrol med sprøjtejournaler er tilstrækkelig 

til at sikre kendskab til forbruget af sprøjtemidler i Danmark? 
 

Svar: 

Sprøjtejournaler skal ikke indberettes til Plantedirektoratet, men alene føres på 

jordbrugsbedriften og fremvises ved direktoratets kontrolbesøg. Kontrollen med 

sprøjtejournaler er stikprøve- og risikobaseret, og derfor giver kontrollen ikke i sig selv 

tilstrækkeligt kendskab til det samlede forbrug af pesticider i Danmark. Derimod har 

forbruget af pesticider i Danmark i en lang årrække været opgjort af Miljøministeriet på 

baggrund af indberettede salgstal. 
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